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Geachte heer Gersjes, 

 

In uw brief van 25 april 2023 stelt u raadsvragen ex artikel 71 Reglement van Orde over: “Gemeenten 

stellen steeds vaker eisen aan de opvang van asielzoekers en wanneer duidelijkheid over de 

voortgang locatiekeuze opvang asielzoekers”.   
 

  

 

Vraag 1: Is er een reden te geven waarom vanaf januari jl. tot op heden steeds maar 

weer een nieuwe te verwachte termijn wordt aangegeven om tot een definitieve 

locatiekeuze te komen?    

Antwoord: Inmiddels hebben we u geïnformeerd over de stand van zaken. We gaan voor 

een weloverwogen besluit waarbij we zekerheid hebben dat de vestiging van 

een AZC voor 600 personen ook mogelijk is. De afweging en het maken van 

goede afspraken kost tijd.  

  
Vraag 2: Wat is nu de werkelijke stand van zaken? Wordt de verwachte termijn van 

tweede helft mei mogelijk ook overschreden?    

Antwoord: Zie antwoord 1. 

  
Vraag 3: Is het college bekend met het genoemde artikel uit het NRC?   

Antwoord: Ja, daar zijn we bekend mee.  

  
Vraag 4: Is het college bekend met het door diverse gemeenten daarbij ingenomen 

standpunt?   

Antwoord: Ja, daar zijn we bekend mee 

  
Vraag 5: Wat is de opvatting van het college inzake die benadering?   



Antwoord: 24 mei jl heeft staatssecretaris van der Burg in een kamerbrief laten weten 

geen medewerking meer te verlenen aan ‘de eisenlijstjes’ van gemeenten, 
waaronder het enkel opvangen van gezinnen. Wel zorgen we voor een goede 

infrastructuur voor alle asielzoekers zoals we dat ook doen in de 

noodopvanglocaties, hiermee zijn de locaties zeer geschikt voor gezinnen met 

kinderen, maar ook voor alleengaanden. 

     
Vraag 6: Is het college voornemens in onze gemeente eventueel soortgelijke criteria te 

hanteren zoals in het artikel genoemd?   

Antwoord: Nee, zowel het COA al wij hebben geen invloed op wie zich in ons land meldt 

voor opvang op basis van asiel. De Immigratie- en Naturalisatiedienst (IND) 

bepaalt of de aanvraag rechtmatig al dan niet is.    
Vraag 7: Heeft u ook contracten afgesloten over het niet willen opvangen van 

asielzoekers uit veilige landen?    
Antwoord: Nee, dit is ook niet nodig. Mensen uit de veilige landen stromen slechts in een 

enkel geval uit naar een AZC, zij worden opgevangen in de zogeheten 

versoberde opvang. Deze wordt gerealiseerd in afgescheiden delen van de 

opvanglocaties in Budel en Ter Apel. Hun asielverzoeken worden door de IND 

versneld afgehandeld in Budel en Ter Apel. Deze asielzoekers maken 

doorgaans weinig kans op asiel in Nederland. Met deze versoberde opvang en 

betere beschikbaarheid voor de procedures is de verwachting dat Nederland 

minder aantrekkelijk wordt voor deze groep. De kans dat ze in onze gemeente 

terecht komen is dus vrijwel nihil. 

 

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van ‘s-Hertogenbosch, 

De gemeentesecretaris, 

 

 

 

drs. B. van der Ploeg 

De burgemeester, 

 

 

 

drs. J.M.L.N. Mikkers 
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